
Бошко Томић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – “Агенција за пружање услуга у 

ваздушној пловидби (BHANSA), основана 2009. године, још увијек нема сталну управу 

и стално запослене, а при томе је у 2012. години зарадила 20 милиона КМ. Вршиоци 

дужности Управе Агенције су у исто вријеме распоређени на руководеће позиције у 

другим дирекцијама и предузећима, а дужност у BHANSA-и обављају на основу 

уговора о дјелу и за то примају новчану накнаду. Осим управе постоји Савјет Агенције 

које чини седам чланова, који су такођер ангажовани на основу уговора о дјелу. По 

систематизацији BHANSA-е, Агенција треба да запосли око 550 радника на неодређено 

вријеме, али Савјет BHANSA-е није одобрио Правилник о платама који је усвојио 

Савјет министара БиХ и то је остао једини предуслов за пријем радника. 

Моје питање гласи - Да ли и у којем року Савјет министара БиХ намјерава ријешити 

новонасталу ситуацију и омогућити нормално функционисање Агенције која зарађује 

милионе марака, а нема стално запослених, ни управу Агенције? Када Савјет министара 

БиХ намјерава донијети правилник о систематизацији и платама у BHANSA-и како би 

се обезбиједио избор директора и замјеника директора BHANSA-е?” 

 


